

Press release

Free2move | SHARE NOW and billiger-mietwagen.de announce Europe-wide integration

- Free2move | SHARE NOW's cars can now be booked via the app of FLOYT Mobility / billiger-mietwagen.de
- Customers can now access Europe-wide Free2move | SHARE NOW offers
- Partnership serves as a further step towards redesigning urban mobility

Berlin, February 28, 2024 – Free2move | SHARE NOW, Europe's leading provider of free-floating car sharing, is proud to announce its new partnership with billiger-mietwagen.de, Germany's largest price comparison portal for rental cars. The partnership involves comprehensive integration of the car sharing fleet into the app of billiger-mietwagen.de.

Starting today, billiger-mietwagen.de customers can use around 10,000 Free2move | Book SHARE NOW vehicles in all European markets. The partnership is not only an expansion of the current service offering, but also underlines the companies' shared ambition to sustainably transform the mobility infrastructure in urban areas.

Frieder Bechtel, press spokesman of billiger-mietwagen.de | FLOYT Mobility explains: "The partnership with Free2move | SHARE NOW emphasizes the importance of collaboration within the mobility industry to create efficient, environmentally friendly and cost-effective mobility. With the new offer, billiger-mietwagen.de offers a greater variety of rental cars and sharing offers than any other mobility app."

Patrick Dillenberger, press spokesman for Free2move | SHARE NOW adds: "Especially in urban areas, more and more people prefer a mix of different mobility options. By collaborating with billiger-mietwagen.de | FLOYT Mobility, we become part of a mobility platform that reflects and shares our vision. In addition, we can convince even more people of the advantages of car sharing in the long term."

About FLOYT Mobility GmbH | billiger-mietwagen.de:

www.billiger-mietwagen.de is Germany's largest price comparison for rental cars and car sharing worldwide. French customers are addressed with www.CARIGAMI.fr, other European markets with www.FLOYT.com. With its internet portals and app, the company gives users a transparent overview and access to more than 2,000 car rental companies and over 30,000 car sharing vehicles worldwide. Germany's consumer organization Stiftung Warentest (issue 1/2023) rated the portal as "good" and gave it the top grade for customer service in a test of 10 portals.

About Free2move | SHARE NOW:

Free2move | operates with around 10,000 vehicles and 16 locations SHARE NOW as the leading provider of free-floating car sharing in Europe. In 2023, the company recorded new customer growth of 14%. By integrating it into thebilliger-mietwagen.de app, the Free2move | SHARE NOW offer can be used by customers in Germany and Austria across Europe.

Press contact

Email: press@free2move.com

Pressemitteilung

Free2move | SHARE NOW und billiger-mietwagen.de kündigen europaweite Integration an

- Free2move | SHARE NOW Autos ab sofort über billiger-mietwagen.de App buchbar
- Kund:innen können auf europaweites Free2move | SHARE NOW Angebot zurückgreifen
- Partnerschaft dient als weiterer Schritt zur Neugestaltung der urbanen Mobilität

Berlin, 28. Februar 2024 – Free2move | SHARE NOW, Europas führender Anbieter von free-floating Carsharing, ist stolz, seine neue Partnerschaft mit billiger-mietwagen.de, Deutschlands größtem Preisvergleich-Portal für Mietwagen, zu verkünden. Gegenstand der Partnerschaft ist eine umfassende Integration der Carsharing-Flotte in die billiger-mietwagen.de App.

Ab heute können billiger-mietwagen.de Kund:innen rund 10.000 Free2move | SHARE NOW Fahrzeuge in allen europäischen Märkten buchen. Die Partnerschaft ist nicht nur eine Erweiterung des aktuellen Serviceangebots, sondern unterstreicht das gemeinsame Bestreben der Unternehmen, die Mobilitätsinfrastruktur in städtischen Gebieten nachhaltig zu transformieren.

Frieder Bechtel, Pressesprecher von billiger-mietwagen.de | FLOYT Mobility erklärt: „Die Partnerschaft mit Free2move | SHARE NOW betont die Bedeutung der Zusammenarbeit innerhalb der Mobilitätsbranche, um eine effiziente, umweltfreundliche und kosteneffektive Mobilität zu schaffen. Mit dem neuen Angebot bietet billiger-mietwagen.de eine größere Vielfalt an Mietwagen und Sharing-Angeboten als jede andere Mobilitäts-App.“

Patrick Dillenberger, Pressesprecher von Free2move | SHARE NOW fügt ergänzend hinzu: „Insbesondere in städtischen Gebieten bevorzugen immer mehr Menschen einen Mix aus verschiedenen Mobilitätsoptionen. Durch die Zusammenarbeit mit billiger-mietwagen.de | FLOYT Mobility werden wir Teil einer Mobilitätsplattform, die unsere Vision widerspiegelt und

teilt. Darüber hinaus können wir langfristig noch mehr Menschen von den Vorteilen von Carsharing überzeugen.“

Über billiger-mietwagen.de / FLOYT Mobility GmbH:

www.billiger-mietwagen.de ist Deutschlands größter Preisvergleich für Mietwagen und Carsharing weltweit. Mit Internetportal und App ermöglicht das Unternehmen Nutzer:innen einen transparenten Überblick und Zugang zu mehr als 2.000 Autovermietern und über 30.000 Carsharing-Fahrzeugen weltweit. Die Stiftung Warentest (Ausgabe 1/2023) bewertete das Portal als „gut“ und erteilte für den Kundenservice die Bestnote im Test von 10 Portalen.

Pressekontakt

Frieder Bechtel, Tel: 0221/16790-008, E-Mail: presse@billiger-mietwagen.de

Über Free2move | SHARE NOW

Mit rund 10.000 Fahrzeugen und in 16 Standorten operiert Free2move | SHARE NOW als führender Anbieter für free-floating Carsharing in Europa. Im Jahr 2023 verzeichnete das Unternehmen ein Neukund:innen-Wachstum von 14%. Durch die Integration in die billiger-mietwagen.de App kann das Free2move | SHARE NOW Angebot von Kund:innen in Deutschland und Österreich europaweit genutzt werden.

Pressekontakt

Juliane Ahmerkamp, Tel: 0152 9000 5996, E-Mail: press@free2move.com